
PROTOKÓŁ NR XXXVI/17 
Z SESJI RADY MIEJSKIEJ W ŻYCHLINIE 

z dnia 27 października 2017 r. 
 
Sesja trwała od godz. 13.05 do godz. 14.05. 
  

Na ogólną liczbę 15 radnych obecnych było 13, zgodnie z listą obecności stanowiącą 
załącznik do niniejszego protokołu. Nieobecni radni: Paweł Wachowiak i Ewa Wypych.  
 
Ponadto w Sesji udział wzięli: 
· Grzegorz Ambroziak  - Burmistrz Gminy Żychlin, 
· Waldemar Bartochowski  - Sekretarz Gminy Żychlin, 
· Emilia Rajewska    - Skarbnik Gminy Żychlin,  
· Iwona Śmietanka   - Radca prawny, 
· Radni Rady Powiatu w Kutnie, 
· Kierownicy Referatów Urzędu Gminy,  
· Kierownicy jednostek organizacyjnych gminy, 
· Sołtysi i Przewodniczący Zarządów Osiedli zgodnie z załączoną listą obecności, 
· mieszkańcy gminy Żychlin. 
  

Sesji przewodniczyła Przewodnicząca Rady – Pani Elżbieta Tarnowska.  
 

Otwierając obrady powitała Radnych Rady Miejskiej oraz Radnych Rady Powiatu, 
Burmistrza – Pana Grzegorza Ambroziaka, Skarbnika i Sekretarza Gminy, Kierowników 
jednostek organizacyjnych gminy, Kierowników Referatów Urzędu Gminy, Sołtysów                           
i Przewodniczących Zarządów Osiedli oraz pozostałe osoby przybyłe na obrady Rady. 
 
Na podstawie listy obecności stwierdziła quorum Sesji, a więc jej prawomocność                  
do podejmowania uchwał. 
 
Do porządku obrad nie zgłoszono żadnych zmian. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do przyjęcia porządku obrad. 
 
Za przyjęciem porządku obrad głosowało  - 13 radnych, 
„przeciw”      -   0 radnych, 
„wstrzymało się”     -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie porządku obrad w następującym brzmieniu: 
  
1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) zmiany budżetu gminy na 2017 rok, 
b) stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej Nr 1 

w Żychlinie w ośmioletnią Szkołę Podstawową Nr 1 w Żychlinie, 
c) stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej Nr 2 

im. Jana Pawła II w Żychlinie w ośmioletnią Szkołę Podstawową Nr 2 im. Jana              
Pawła II w Żychlinie, 

d) stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej                
im. Marii Kownackiej w Grabowie w ośmioletnią Szkołę Podstawową im. Marii 
Kownackiej w Grabowie, 

e) przyjęcia Gminnego Programu Opieki nad Zabytkami dla Gminy Żychlin na lata  
2017-2020, 
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f) o zmianie Uchwały Nr XXVII/133/16 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 20 grudnia 
2016 r. w sprawie "Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych na 2017 rok", 

g) wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej położonej w Żychlinie przy ul. 
1 Maja. 

3. Informacja dotycząca organizacji roku szkolnego 2017/2018 w placówkach oświatowo-
wychowawczych. 

4. Przedstawienie informacji o złożonych oświadczeniach majątkowych za 2016 r. przez 
podmioty uprawnione do ich analizy. 

5. Sprawy różne. 
  6. Zakończenie obrad. 

 
 
Do p-tu 2. Podjęcie uchwał w sprawach: 
 

a) zmiany budżetu gminy na 2017 rok, 
 
Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 2017 
rok. 
 
Grzegorz Ambroziak – Burmistrz Gminy Żychlin – projekt uchwały dotyczy 
uporządkowania strony dochodów i wydatków, w zadaniach inwestycyjnych ze względu na 
oszczędności z utwardzenia działki przy Szkole Podstawowej w Grabowie, proponuje się 
pozostawienie pozostałej kwoty w wysokości 27.400 zł w tej szkole z przeznaczeniem na 
wymianę stolarki okiennej. 
Zgodnie z uzasadnieniem do uchwały, największe zwiększenia dochodów to kwota 12.527 zł 
- ponadplanowe dochody uzyskane z tytułu wpływu podatku od środków transportowych od 
osób prawnych i fizycznych, kwota 3.219 zł - ponadplanowe dochody uzyskane z tytułu 
kapitalizacji odsetek na rachunku bankowym gminy, kwota 36.324 zł - ponadplanowe 
dochody uzyskane z tytułu wpływu z opłat za wydawanie zezwoleń na sprzedaż alkoholu.       
Po stronie wydatków największe kwoty to: 
- 20.000 zł - zwiększenie planu wydatków przeznaczonych na realizację zadań statutowych 

przeznaczonych na prowadzenie "Akcji Zima", 
-  8.000 zł - zwiększono plan wydatków bieżących przeznaczonych na pokrycie kosztów 

opisu i oszacowania wartości nieruchomości dłużnika podatku rolnego i podatku od 
nieruchomości, 

- 61.625 zł - zmniejszono plan wydatków bieżących przeznaczonych na zapłatę odsetek od 
zaciągniętych przez Gminę kredytów na rynku krajowym,  

- 14.495 zł - dokonano zwiększenia planu dotacji podmiotowej dla Społecznej Szkoły 
Podstawowej w Orątkach, 

- 2.800 zł - zwiększono plan wydatków bieżących na realizację zadań statutowych                                
w budżecie Szkoły Podstawowej Nr 2 w Żychlinie, 

- 13.000 zł - zwiększono plan wydatków bieżących przeznaczonych na realizację zadań 
statutowych w przedszkolach, dla których organem prowadzącym jest Gmina Żychlin, 

- 14.495 zł - dokonano zmniejszenia planu wydatków na realizacje zadań statutowych 
przeznaczonych na dowożenie uczniów do szkół, 

- 53.500 zł - z uwagi na konieczność dokonania konserwacji wylotów do rzeki oraz rzeki 
Słudwia na odcinku 950mb oraz koniecznością zabezpieczenia środków finansowych 
m.in. na utrzymanie zwierząt w schronisku, sterylizacje i kastracje zwierząt, zwiększono 
plan wydatków bieżących przeznaczonych na realizację zadań statutowych, 

- 15.000 zł - zmniejszono plan wydatków bieżących na realizację zadań statutowych                         
w zakresie gospodarki komunalnej i ochrony środowiska. 

 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu 
gminy na 2017 rok. 
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Za podjęciem projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 2017 rok 
głosowało   - 13 radnych, 
„przeciw”  -   0 radnych, 
„wstrzymało się” -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę. 
Uchwała Nr XXXVI/189/17 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
 

b) stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły 
Podstawowej Nr 1 w Żychlinie w ośmioletnią Szkołę Podstawową Nr 1                           
w Żychlinie, 

 
Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia 
dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej Nr 1 w Żychlinie w ośmioletnią Szkołę 
Podstawową Nr 1 w Żychlinie. 
 
Grzegorz Ambroziak – Burmistrz Gminy Żychlin – odniósł się do kolejnych trzech uchwał 
– jest to kolejny etap dotyczący reformy oświaty, powoli dokonuje się przekształcenie 
sześcioletnich szkół podstawowych w ośmioletnie szkoły podstawowe. 
Poinformował, że dwa dni temu wpłynęło do Urzędu Gminy postanowienie Ministra Edukacji 
Narodowej uchylające w całości postanowienie Kuratora Oświaty w Łodzi dotyczące 
przeniesienia siedziby Szkoły Podstawowej Nr 1 w Żychlinie. Oznacza to, że Rada nie 
będzie musiała ponownie przechodzić procedury dotyczącej przeniesienia siedziby Szkoły 
Podstawowej Nr 1.  
 
Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono uwag. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie stwierdzenia 
przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej Nr 1 w Żychlinie                               
w ośmioletnią Szkołę Podstawową Nr 1 w Żychlinie. 
 
Za podjęciem projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej 
sześcioletniej Szkoły Podstawowej Nr 1 w Żychlinie w ośmioletnią Szkołę Podstawową Nr 1 
w Żychlinie głosowało  - 13 radnych, 
„przeciw”   -   0 radnych, 
„wstrzymało się”  -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę. 
Uchwała Nr XXXVI/190/17 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
 

c) stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły 
Podstawowej Nr 2 im. Jana Pawła II w Żychlinie w ośmioletnią Szkołę 
Podstawową Nr 2 im. Jana Pawła II w Żychlinie, 

 
Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia 
dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej Nr 2 im. Jana Pawła II w Żychlinie                     
w ośmioletnią Szkołę Podstawową Nr 2 im. Jana Pawła II w Żychlinie. 
 
Iwona Śmietanka – Radca prawny – zwróciła się z prośbą o dokonanie zmian w § 2 
projektu uchwały dotyczących zmiany nazw ulic, gdyż w czasie od przygotowania projektu 
uchwały do dnia sesji weszła w życie uchwała dotycząca zmian nazw ulic w związku                       
z ustawą dekomunizacyjną. 
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Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono uwag. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie stwierdzenia 
przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej Nr 2 im. Jana Pawła II             
w Żychlinie  w ośmioletnią Szkołę Podstawową Nr 2 im. Jana Pawła II w Żychlinie. 
 
Za podjęciem projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej 
sześcioletniej Szkoły Podstawowej Nr 2 im. Jana Pawła II w Żychlinie  w ośmioletnią Szkołę 
Podstawową Nr 2 im. Jana Pawła II w Żychlinie głosowało  - 13 radnych, 
„przeciw”        -   0 radnych, 
„wstrzymało się”       -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę. 
Uchwała Nr XXXVI/191/17 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
 

d) stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły 
Podstawowej im. Marii Kownackiej w Grabowie w ośmioletnią Szkołę 
Podstawową im. Marii Kownackiej w Grabowie, 

 
Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia 
dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej im. Marii Kownackiej w Grabowie                      
w ośmioletnią Szkołę Podstawową im. Marii Kownackiej w Grabowie. 
 
Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono uwag. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie stwierdzenia 
przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej im. Marii Kownackiej                   
w Grabowie w ośmioletnią Szkołę Podstawową im. Marii Kownackiej w Grabowie. 
 
Za podjęciem projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej 
sześcioletniej Szkoły Podstawowej im. Marii Kownackiej w Grabowie w ośmioletnią Szkołę 
Podstawową im. Marii Kownackiej w Grabowie głosowało  - 13 radnych, 
„przeciw”       -   0 radnych, 
„wstrzymało się”      -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę. 
Uchwała Nr XXXVI/192/17 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Grzegorz Ambroziak – Burmistrz Gminy Żychlin pogratulował dyrektorom szkół 
podstawowych w związku z tym, że stali się dyrektorami ośmioletnich szkół podstawowych. 
 
 

e) przyjęcia Gminnego Programu Opieki nad Zabytkami dla Gminy Żychlin na lata  
2017-2020, 

 
Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 
Opieki nad Zabytkami dla Gminy Żychlin na lata  2017-2020. 
 
Grzegorz Ambroziak – Burmistrz Gminy Żychlin – zgodnie z ustawą o ochronie zabytków 
i opiece nad zabytkami burmistrz sporządza na okres 4 lat gminny program opieki nad 
zabytkami. Program ten przyjmuje rada gminy, po uzyskaniu opinii wojewódzkiego 
konserwatora zabytków. W postanowieniu wskazano, że w przedłożonym programie zostały 
uwzględnione wszystkie uwarunkowania ochrony zabytków z terenu Gminy Żychlin. 
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Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono uwag. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie przyjęcia 
Gminnego Programu Opieki nad Zabytkami dla Gminy Żychlin na lata  2017-2020. 
 
Za podjęciem projektu uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Opieki nad 
Zabytkami dla Gminy Żychlin na lata  2017-2020 głosowało  - 13 radnych, 
„przeciw”        -   0 radnych, 
„wstrzymało się”       -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę. 
Uchwała Nr XXXVI/193/17 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
 

f) o zmianie Uchwały Nr XXVII/133/16 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 20 grudnia 
2016 r. w sprawie "Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych na 2017 rok", 

 
Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały o zmianie Uchwały Nr XXVII/133/16 Rady 
Miejskiej w Żychlinie z dnia 20 grudnia 2016 r. w sprawie "Gminnego Programu Profilaktyki i 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2017 rok". 
 
Grzegorz Ambroziak – Burmistrz Gminy Żychlin – uchwała ta jest wynikiem 
wprowadzenia ponadplanowych dochodów w wysokości 36.324,00 zł z tytułu wydawanych 
zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych. Środki te zamierza się przeznaczyć na cele, 
które jeszcze będzie można zrealizować do końca 2017 r., a więc: 
- dofinansowanie szkoleń i kursów specjalistycznych, 
- programy profilaktyczne dla dzieci i młodzieży, 
- organizowanie imprez propagujących życie w trzeźwości oraz podejmowanie lokalnych 

działań, 
- zakup i wykorzystanie materiałów edukacyjnych, 
- dofinansowanie działalności grup samopomocowych, 
- opłacenie kosztów biegłych. 
Ponadto dokonuje się zmniejszenia środków przy zadaniu organizowanie różnych form 
wypoczynku, gdyż jeden z oferentów wyłonionych w otwartym konkursie ofert dokonał zwrotu 
otrzymanej dotacji celowej w wysokości 4.000 zł i zmniejszenia środków na działalności 
Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych o kwotę 4.000 zł, ponieważ zmniejszył się 
koszt wynagrodzenia członków komisji w związku ze zmniejszeniem się składu komisji. 
 
Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono uwag. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały o zmianie Uchwały                     
Nr XXVII/133/16 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 20 grudnia 2016 r. w sprawie "Gminnego 
Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2017 rok". 
 
Za podjęciem projektu uchwały o zmianie Uchwały Nr XXVII/133/16 Rady Miejskiej                          
w Żychlinie z dnia 20 grudnia 2016 r. w sprawie "Gminnego Programu Profilaktyki                             
i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2017 rok" głosowało  - 13 radnych, 
„przeciw”         -   0 radnych, 
„wstrzymało się”        -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę. 
Uchwała Nr XXXVI/194/17 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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g) wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej położonej w Żychlinie 
przy ul. 1 Maja. 
 

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w wyrażenia zgody na sprzedaż 
nieruchomości gruntowej położonej w Żychlinie przy ul. 1 Maja. 
 
Grzegorz Ambroziak – Burmistrz Gminy Żychlin – jest inwestor, który podjął decyzję                 
o zakupie działki przy ul. 1 Maja. Na początku firma chce kupić 1 ha gruntów, gdy inwestycja 
będzie szła zgodnie z planem planuje docelowo dokupić ziemi. W związku z tym proponuje 
się podjąć uchwałę o wyrażeniu zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej. 
 
Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono uwag. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody 
na sprzedaż nieruchomości gruntowej położonej w Żychlinie przy ul. 1 Maja. 
 
Za podjęciem projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 
gruntowej położonej w Żychlinie przy ul. 1 Maja głosowało  - 13 radnych, 
„przeciw”        -   0 radnych, 
„wstrzymało się”       -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę. 
Uchwała Nr XXXVI/195/17 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
 
 
Do p-tu 3. Informacja dotycząca organizacji roku szkolnego 2017/2018 w placówkach 
oświatowo-wychowawczych. 
 
Do przedłożonej informacji dotyczącej organizacji roku szkolnego 2017/2018 w placówkach 
oświatowo-wychowawczych nie zgłoszono uwag. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada przyjęła informację dotyczącą organizacji roku 
szkolnego 2017/2018 w placówkach oświatowo-wychowawczych. 
Informacja ta stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
 
Do p-tu 4. Przedstawienie informacji o złożonych oświadczeniach majątkowych                   
za 2016 r. przez podmioty uprawnione do ich analizy. 
 
Do przedłożonych informacji o złożonych oświadczeniach majątkowych nie zgłoszono 
żadnych uwag. 
 
Za przyjęciem informacji Burmistrza Gminy Żychlin o złożonych oświadczeniach 
majątkowych za 2016 rok głosowało  - 13 radnych, 
„przeciw”     -   0 radnych, 
„wstrzymało się”    -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie informacji przez Radę. 
 
Za przyjęciem informacji Przewodniczącej Rady Miejskiej w Żychlinie o złożonych 
oświadczeniach majątkowych za 2016 rok głosowało - 13 radnych, 
„przeciw”       -   0 radnych, 
„wstrzymało się”      -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie informacji przez Radę. 
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Do p-tu 5. Sprawy różne. 
 
Grzegorz Ambroziak – Burmistrz Gminy Żychlin – poinformował, że przed kilkoma dniami 
dokonaliśmy ostatniej transakcji sprzedaży mieszkania w budynku dawnego TBS. Gmina już 
nie jest właścicielem tej nieruchomości. 
Złożył wszystkim obecnym podziękowania za udział w uroczystościach dotyczących 
podpisania umowy partnerskiej z miastem Brody i wszystkim, którzy włączyli się w organizację 
tych uroczystości. Przekazał podziękowania dla radnego Leszka Kwiatkowskiego, który 
przedstawił produkcję cukru i oprowadził po cukrowni w Dobrzelinie, złożył podziękowania dla 
Policji, która pilnowała bezpieczeństwa na meczu i towarzyszyła cały czas podczas tych 
wydarzeń, podziękował sponsorom, szkołom, które zorganizowały doping na meczu.     
  
Przewodnicząca Rady odczytała pisma, jakie wpłynęły do Rady Miejskiej w Żychlinie: 
- z Łódzkiego Urzędu Wojewódzkiego z Łodzi w sprawie oświadczeń 

majątkowych Przewodniczącej Rady i Burmistrza Gminy, 
- z Urzędu Skarbowego w Kutnie w sprawie oświadczeń majątkowych Radnych, 

kierowników jednostek organizacyjnych i kierowników referatów. 
 
Agnieszka Tomaszewska – skoro sprzedaliśmy już wszystkie mieszkania w budynku 
dawnego TBS, to kiedy dokonamy spłaty naszych zobowiązań wobec TBS? 
 
Grzegorz Ambroziak – spłaty wobec TBS następują zgodnie z harmonogramem i zakończą 
się za 6 lat. Nie będziemy dokonywać zmian w harmonogramie, gdyż zachwiałoby to 
wskaźnikami dotyczącymi dochodów i wydatków majątkowych, niekoniecznie byłoby to 
korzystne dla gminy. Dochody ze sprzedaży zasilają nasz budżet w dodatkowe środki, dzięki 
czemu nie musimy się zadłużać. 
 
Agnieszka Tomaszewska – ma inne zdanie na ten temat. Uważa, że zobowiązanie wobec 
TBS powinniśmy spłacić jak najszybciej. 
 
Grzegorz Ambroziak – toczyły się rozmowy z firmą konsultingową na ten temat, 
przedstawiciel tej firmy był zdziwiony, że udało nam się wynegocjować tak dobre warunki 
umowy i byłoby niedorzecznością, gdybyśmy chcieli spłacać to zobowiązanie wcześniej. 
Gdybyśmy tę spłatę wykazali w załączniku inwestycyjnym powiedzmy kwotę 700.000 zł, to 
automatycznie zmniejszamy inne wydatki inwestycyjne, ale nic nie zyskujemy. 
 
Monika Antczak - Sołtys Sołectwa Grabów – złożyła pismo na ręce Przewodniczącej Rady 
dotyczące budowy chodnika w sołectwie Grabów przy ul. Szkolnej i poprosiła o realizację 
inwestycji w ramach funduszu sołeckiego. Inwestycja ta znacznie poprawi bezpieczeństwo 
dzieci uczęszczających do Szkoły Podstawowej w Grabowie.   
 
Matylda Jakubowska-Czaja – poinformowała, że stowarzyszenie po raz kolejny organizuje 
na cmentarzu w dniach 1-2 listopada kwestę na renowację pomników, zachęca wolontariuszy 
do kwestowania w tych dniach. 
 
Przewodnicząca Rady poinformowała, że wpłynęło pismo ze Starostwa Powiatowego                 
w Kutnie do Burmistrza Gminy Żychlin z powiadomieniem Rady, że osoby, którym zmieniły się 



8 
 

nazwy ulic w związku z ustawą dekomunizacyjną nie muszą wymieniać praw jazdy i dowodów 
rejestracyjnych, a osoby chcące takiej wymiany dokonać nie będą pokrywać kosztów wymiany 
tych dokumentów.   
Poinformowała także, iż wpłynęła pozytywna opinia RIO w sprawie wykonania budżetu gminy                  
za I półrocze 2017 r. oraz pismo Pani Jadwigi Jeppe dotyczące nabycia spadku po                         
p. Chrząszczu. 
 
 
Do p-tu 6. Zakończenie obrad. 
 
Przewodnicząca Rady podziękowała radnym i wszystkim przybyłym na obrady za udział                
w Sesji Rady.  

Zamknęła XXXVI Sesję Rady Miejskiej w Żychlinie. 

 
                                                                                         Przewodnicząca Rady Miejskiej 
                                                                                                /-/ Elżbieta Tarnowska 
 
 
Protokolant: 
 
J. Stasiak 

 

 

 


